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Protokół Nr 13.2024
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Opatowie - VII kadencji 

odbytego w dniu 1 sierpnia 2024 r. godz. 8:30

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli następujący członkowie:
-Tomasz Staniek
- Małgorzata Jalowska
- Kazimierz Żółtek
- Maciej Wolański
- Rafał Schab
według załączonej listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 oraz osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem 
nr 2 do niniejszego protokołu.
Posiedzenie otworzyła pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta, która oznajmiła, iż na podstawie listy 
obecności stwierdza jego prawomocność.

Projekt porządku posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia.
2. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu:

a) w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie do realizacji 
zadań w projekcie „Podniesienie jakości kształcenia zawodowego w powiecie opatowskim poprzez 
modernizację i doposażenie obiektów na potrzeby praktycznej nauki zawodu7',

b) w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla wicedyrektora Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii 
Skłodowskiej - Curie do realizacji zadań w projekcie „Podniesienie jakości kształcenia zawodowego 
w powiecie opatowskim poprzez modernizację i doposażenie obiektów na potrzeby praktycznej 
nauki zawodu",

c) o zmianie w planie wydatków budżetu powiatu w 2024 r.,
d) w sprawie określenia wytycznych do opracowania materiałów planistycznych do projektu uchwały 

budżetowej oraz wieloletniej prognozy finansowej na 2025 rok.
3. Sprawy organizacyjne.
4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.l. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pani Wicestarosta odczytała zaproponowany projekt porządku obrad, a następnie zapytała, czy są uwagi. 
Wobec braku uwag poddała pod głosowanie porządek obrad.

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 5 członków zarządu.
„Za" - 5 głosów (Tomasz Staniek, Małgorzata Jalowska, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał Schab), 
„przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

Następnie Pani Wicestarosta zapytała, czy są uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Nikt nie zgłosił uwag. Wobec powyższego zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu.

Protokół został przyjęty jednogłośnie.
Udział w głosowaniu wzięło 5 członków zarządu.
„Za" - 5 głosów (Tomasz Staniek, Małgorzata Jalowska, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał Schab), 
„przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
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Wobec wyczerpania bieżącego punktu Pani Wicestarosta przeszła do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.

Ad. 2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu:
a) w sprawie udzieienia pełnomocnictwa dla dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie do realizacji zadań 

w projekcie „Podniesienie jakości kształcenia zawodowego w powiecie opatowskim poprzez 
modernizację i doposażenie obiektów na potrzeby praktycznej nauki zawodu".
Pani Wicestarosta omówiła projekty uchwał w sprawie udzieienia pełnomocnictwa dla dyrektora 
Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie do realizacji zadań w projekcie „Podniesienie jakości kształcenia 
zawodowego w powiecie opatowskim poprzez modernizację i doposażenie obiektów na potrzeby 
praktycznej nauki zawodu" oraz projekt uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla 
wicedyrektora Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej - Curie do realizacji zadań w projekcie 
„Podniesienie jakości kształcenia zawodowego w powiecie opatowskim poprzez modernizację 
i doposażenie obiektów na potrzeby praktycznej nauki zawodu". Wskazała, iż na mocy niniejszych 
uchwał Zarząd upoważnia dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Opatowie oraz wicedyrektora Zespołu Szkół 
w Ożarowie im. Marii Skłodowskiej - Curie do realizacji zadań w zakresie jako partnera w projekcie pn. 
„Podniesienie jakości kształcenia zawodowego w powiecie opatowskim poprzez modernizację 
i doposażenie obiektów na potrzeby praktycznej nauki zawodu" w ramach programu Fundusze 
Europejskie dla Świętokrzyskiego 2021-2027, Priorytet 5. Fundusze Europejskie dla rozwoju 
społecznego, Działania 5.1 - Infrastruktura edukacyjna.

Następnie pani Wicestarosta zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały.
Wobec ich braku pani Wicestarosta poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.
W głosowaniu jawnym uchwała Nr 13.84.2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 5 członków zarządu.
„Za" - 5 głosów (Tomasz Staniek, Małgorzata Jalowska, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał 
Schab), „przeciw" -0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

b) w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla wicedyrektora Zespołu Szkół w Ożarowie im. Marii 
Skłodowskiej - Curie do realizacji zadań w projekcie „Podniesienie jakości kształcenia zawodowego 
w powiecie opatowskim poprzez modernizację i doposażenie obiektów na potrzeby praktycznej nauki 
zawodu".
Pani Wicestarosta poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.
W głosowaniu jawnym uchwała Nr 13.85.2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 5 członków zarządu.
„Za" - 5 głosów (Tomasz Staniek, Małgorzata Jalowska, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał 
Schab), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.

c) o zmianie w planie wydatków budżetu powiatu w 2024 r.
Pani Wicestarosta omówiła projekt uchwały o zmianie w planie wydatków budżetu powiatu w 2024 r., 
Wskazała, że w niniejszym projekcie uchwały dokonuje się zwiększenia planu wydatków na zadania 
inwestycyjne roczne o kwotę 12.300 zł w związku z:
- zwiększeniem wydatków na zadanie „Opracowanie dokumentacji projektowej związanej z zadaniem 
„Przebudowa sal warsztatowych i przebudowa sal w szkole na pracownie informatyczne" w ZS Nr 1 
w Opatowie o kwotę 6.150 zł;
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- zwiększeniem wydatków na zadanie „Przygotowanie dokumentacji projektowo - technicznej 
i kosztorysowej dla inwestycji przebudowy schodów pod użytek osób niepełnosprawnych wraz ze 
zmianą sposobu użytkowania oraz adaptacji pomieszczeń dydaktycznych szkoły i warsztatów wraz 
z modernizacją instalacji elektrycznej w części warsztatowej oraz projektem technicznym instalacji 
wentylacji mechanicznej w czterech pracowniach warsztatowych" w ZS w Ożarowie o kwotę 6.150 zł. 
Następnie pani Wicestarosta zapytała, czy są pytania.

Wobec ich braku pani Wicestarosta poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.
W głosowaniu jawnym uchwała Nr 13.86.2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków zarządu.
„Za" - 5 głosów (Tomasz Staniek, Małgorzata Jalowska, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał 
Schab), „przeciw" -0 głosów, „wstrzymało się" -0 głosów.

d) w sprawie określenia wytycznych do opracowania materiałów planistycznych do projektu uchwały 
budżetowej oraz wieloletniej prognozy finansowej na 2025 rok.
Pani Wicestarosta udzieliła głosu pani Beacie Różyckiej - Skibie, która omówiła projekt uchwały 
w sprawie określenia wytycznych do opracowania materiałów planistycznych do projektu uchwały 
budżetowej oraz wieloletniej prognozy finansowej na 2025 rok.

Następnie pani Wicestarosta zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały.
Wobec ich braku pani Wicestarosta poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.
W głosowaniu jawnym uchwała Nr 13.87.2024 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 5 członków zarządu.
„Za" - 5 głosów (Tomasz Staniek, Małgorzata Jalowska, Kazimierz Żółtek, Maciej Wolański, Rafał 
Schab), „przeciw" -0 głosów, „wstrzymało się" -0 głosów.

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pani Wicestarosta przeszła do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.

Ad. 4. Sprawy organizacyjne.
Pani Wicestarosta zapytała, czy ktoś z członków zarządu chciałby zabrać głos w ramach realizowanego 
punktu sprawy organizacyjne.

Odbyła się krótka dyskusja w temacie wystosowania pisma do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 
i Autostrad dot. budowy chodnika przy drodze krajowej nr 74 w miejscowości Opatów ul. 1 Maja. 
Przedmiotowe pismo stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Z uwagi na brak dalszych głosów pani Wicestarosta poinformowała o przejściu do kolejnego punktu obrad.
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Ad. 5. Zamknięcie posiedzenia.
Wobec zrealizowania przyjętego porządku obrad pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta wypowiedziała 
formułę „zamykam posiedzenie Zarządu Powiatu".
Na tym posiedzenie zostało zakończone (godz. 8:45).

Protokolant:
Justyna Zdyb

Wi

Małgorzata Jalowska
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